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    P O R O Č I L O 
 
Odbojka na mivki 2004. 
 
Komisija je zaradi sprememb v njej letošnjo sezono pričela z delom precej pozno.  
Problemi, ki so zaradi tega nastajali so tudi posledica časovne stiske in zasedenosti članov 
komisije. Kljub temu se je komisija pred sezono sestala dvakrat in sprejela sklepe, ki so se v 
večini izvedli.  
Opozoriti velja na prisotnost članov komisije, saj sva bila poleg sekretarja ZOSS na sejah 
prisotna le po dva člana. Sklepi so se potrjevali korenspondenčno. 
Komisija za odbojko na mivki pri OZS je sprejela večino naših predlogov in sklepov  
( zapisnik s sestanka Pevc-Maček ). 
 
 
IZPITI 
 
V Škofji Loki je 22.maja  komisija izvedla izpite za nove sodnike. 
Izpit so uspešno opravili štirje novi sodniki od katerih so bili trije tudi delegirani na turnirje 
državnega prvenstva ( poročilo z izpitov ). 
Presenetljivo je bilo majhno število kandidatov in potrebno bo poiskati razloge za 
nezanimanje sodnikov za tovrstno izobraževanje.  
Predviden je bil še en izpit, ki pa se zaradi pokrivanja terminov turnirjev ni izvedel. 
 
 
DELEGIRANJE 
 
V tem poglavju je bilo največ težav, ki pa so se ob pomoči sekretarja ZOSS bolj ali manj 
uspešno reševale. 
 

1. Pozna objava terminov in prizorišč. 
2. Odpovedi sodnikov ! 
3. Sistem tekmovanja ( nedelje kvalifikacijski turnirji v Besnici, glavni turnirji: petek – 

štirje sodniki, sobota – dva sodnika ). 
 
Kljub temu je bilo letošnje število vključenih sodnikov v primerjavi s prejšnjimi sezonami 
rekordno, saj je bilo delegirano 14 sodnikov od 19. predvidenih. Zanimivo je tudi dejstvo, da 
so bili delegirani sodniki iz kar šestih DOS-ov.  
 



  EP U-20 Masters (5) Kval. (4) Mladi (2) Skupaj  
1. ADROVIČ Iso 1 3 1 2 7 
2. BLAZNIK Miha  2 2 1 5 
3. BRČINOVIČ Andrija   4 1 5 
4. CILENŠEK Sebastjan  2 4  6 
5. DORNIK Sandi   1 1 2 
6. NOVAK Gregor 1 3  1 5 
7. PERČIČ Dejan 1 3   4 
8. PEVC Anton 1 1 1  3 
9. PLEŠNIK Janko 1    1 
10. POGAČNIK Jure 1  2 1 4 
11. PRAH Andrej   1  1 
12. ROJC Jernej 1 3 2 1 7 
13. ROSTOHAR Katja  1 3  4 
14. ŠTUMFEL Maksimiljan  1 1  2 
 
 
Sojenje je bilo po oceni igralcev in organizatorjev dobro, kljub nepripravi seminarja pred 
sezono. Komisija oz. njen predsednik zagotavljam, da se bo seminar za sodnike odbojke na 
mivki v prihodnje redno izvajal pred sezono. Na seminar bodo povabljeni tudi igralci in ostali, 
ki jih pravila zanimajo. 
 
Pravila in navodila za sojenje iz prejšnje sezone se niso spremenila. Nekateri sodniki so imeli 
le manjše težave pri kriteriju, ki pa se je proti koncu sezone med sodniki izenačil. 
 
Komisija je poizkusno pripravila tudi poročilo za vrhovne sodnike, ki pa se v celoti ni mogel 
izvesti. Vrhovni sodniki namreč niso bili prisotni na vseh turnirjih. Na turnirju na Bledu sta 
bili prizorišči oddaljeni nekaj kilometrov, v tem primeru vrhovni sodnik ni imel celotne slike 
sojenja posameznega sodnika. Rangiranja sodnikov zato nismo mogli realno sestaviti. 
 
 
Sponzorska oprema za sodnike na turnirjih je bila dobra. 
Finančna nadomestila so bila v letošnji sezoni sodnikom izplačana v roku. 
Manjši problemi so se pojavljali le pri prenočitvah in pri turnirjih mlajših kategorij. 
 
 
 
EVROPSKO PRVENSTVO  U-20  ANKARAN 
 
Uspešno sojenje in delo sedmih naših sodnikov. 
Poročilo s prvenstva je dosegljivo na naši internetni strani.  
 
 
 
MEDNARODNA SODNIKA 
 
Tudi letos sta bila naša sodnika s strani mednarodnih zvez delegirana na mednarodne turnirje. 
Prejela sta tudi nekaj povabil s strani nacionalnih odbojkarskih zvez, na katera pa se na žalost 
v celoti nista mogla odzvati ( *** ). 
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ZAKLJUČEK 
 
Ugotovimo lahko, da je bila sezona 2004 uspešna. Komisija pa iz napak lahko povzame 
smernice za naprej. 
 

• terminsko pravočasna priprava na sezono 
• dodelitev nalog članom komisije 
• pravočasno obveščanje sodnikov 
• nadaljevanje pozitivnih dogovorov z OZS in organizatorji 
• seminar za sodnike in igralce pred sezono 
• določitev vrhovnih sodnikov in izvajanje poročil s turnirjev 
• priprava rangiranja sodnikov 
• redno pošiljanje obrazcev in liste sodnikov na mednarodne zveze 
• usposabljanje novih sodnikov 
• v naslednjih 3. letih določitev kandidatov za mednarodne sodnike 
• sodelovanje z drugimi nacionalnimi zvezami 
• usklajevanje sojenja na šolskih, lokalnih in promocijskih turnirjih 
• zbiranje idej in pobud 

 
 
 
 
Na koncu zaželimo novi komisiji za odbojko na mivki pri OZS uspešno in produktivno delo 
in dobro sodelovanje z vsemi soudeleženci.  
 
 
 
 
 
Keep the ball flying 
 
 
 
 
 


